



1976

COMMUNIQUE

No. 64  
No

FOR IMMEDIATE RELEASE  
JUNE 24, 1976  
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE  
LE 24 JUIN 1976

EXTERNAL AFFAIRS  
AFFAIRES EXTERIEURES  
OTTAWA  
AUG 3 1976  
LIBRARY / BIBLIOTHÈQUE

DONATION TO INTERNATIONAL COMMITTEE  
OF THE RED CROSS (ICRC) FOR HUMANITARIAN RELIEF  
IN LEBANON

DON AU COMITÉ INTERNATIONAL DE LA  
CROIX-ROUGE (CICR) À DES FINS HUMANITAIRES  
POUR LE LIBAN

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announced today that in response to an appeal from the International Committee of the Red Cross, Canada would be contributing \$150,000 for humanitarian relief in Lebanon.

The International Red Cross has been distributing food and medical supplies and services to victims of the civil strife in Lebanon. Canada had previously donated another \$150,000 to assist this operation.

\*

\*

\*

Monsieur Allan J. MacEachen, secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, a annoncé aujourd'hui qu'à la suite d'une démarche du Comité international de la Croix-Rouge, le Canada accordera une somme de 150,000 dollars qui sera utilisée au Liban à des fins humanitaires.

La Croix-Rouge internationale distribue des vivres et dispense des soins et des services médicaux aux victimes du conflit libanais. Il s'agit de la seconde contribution de 150,000 dollars que le Canada consacre à cette fin.